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Procedures for Secondary 1 Admission 2025/26 
 

 

收生程序概述 Overview of Admission Procedures 
本校全面自行收取中一新生，不參加教育局的統一派位。所有 2024/25 小六學生均可申請入讀本校，網上申請

表可按此連結，申請流程如下： 

The School directly admits all Secondary 1 students and does not participate in the Education Bureau (EDB)’s 

Secondary School Place Allocation (SSPA) exercise. All 2024/25 Primary 6 students may apply. The online 

application form can be accessed here. The application schedule is as follows: 

 

中一入學資訊講座* (講座約 1 小時 每節內容相同) 

Information Session for Secondary 1 Admission*  

(about 1 hour with same content for each session) 

16/11/2024 (Sat) 10:30 & 15:00 

     17/11/2024 (Sun) 10:30 & 12:30 

中一學位申請日期 Application Period for S.1 Places 30/9/2024 – 10/12/2024 

第一輪面試 1st Round Interview 4/1/2025 

第二輪面試 2nd Round Interview 16 – 25/1/2025 

結果分批公佈 Announcement of Results in Batches 26/2/2025 起 onwards 

 

 

登記中一入學資訊講座 Registration for Information Session 
請於十月二十一日上午九時至十一月十五日經本校網頁登記留座，講座兩天皆為本校周年開放日(開放時間：

十一月十六日，早上十時至下午六時；十一月十七日，早上十時至下午五時) 

Please register through our school website from 21 Oct, 2024 09:00 to 15 Nov, 2024. Both days of the Information 

Sessions will also be our Annual Open Day. (Opening Hours: 10:00 – 18:00 for 16 Nov.; 10:00 – 17:00 for 17 Nov.). 

 

 

申請中一學位 Application for Secondary 1 Places 
本校只接受網上申請。填寫網上申請表時，申請者必須提交由小四至小六所有學期已有的成績表(餘下的小六

成績表及補充資料須盡快經報名系統遞交)，本校將甄選小四、小五的操行及中、英、數各科等級平均均達 B

級或以上的申請者入圍第一輪面試。申請者必須確保所遞交的文件已符合上述要求，並於提交網上申請表時同

時繳交報名費港幣七十五元正，費用一經繳交，恕不退回。 

The School only accepts online application. When completing the online application form, applicants must ensure they 

have submitted report cards for all terms from P.4 to P.6 that have been distributed (the remaining P.6 report cards and 

supplementary information should be submitted through the application system as soon as available). The School will 

select applicants for the 1st round interview based on an average of Grade B or above in conduct, Chinese, English, 

and Mathematics in P.4 and P.5. Applicants must ensure that the documents submitted meet these requirements. 

Applicants are required to pay a non-refundable application fee of HKD 75 upon online submission. 

 

 

入圍的申請者將於第一輪面試前約一星期獲電郵通知安排面試。面試後，合適的申請者會獲電郵通知參加第二

輪面試。在第二輪面試落選的申請者將被自動撥入候補名單，有效期至 2025 年 7 月 7 日。 

The arrangement of the 1st round interview will be emailed to shortlisted applicants around a week before the 

interview. After the interview, qualified applicants will be emailed to attend the 2nd round interview. Applicants who 

are unsuccessful after the 2nd round interview will automatically be placed on the waiting list, valid until 7 July, 2025.  

 

請注意本校不接受於 2024 年 12 月 10 日後之任何申請。 

Please note that no new application will be accepted after 10 December, 2024.            

 

 

 

 

 

https://cfss.ievent.hk/event/admission2526?lang=zh
https://cfss.ievent.hk/event/admission2526?lang=en


 

 

 

 

 

學位甄選準則 Selection Criteria 
 

 學位甄選準則 Selection Criteria 比重 Weighting 

a. 學業成績 Academic results 40% 

b. 操行表現 Conduct 20% 

c. 課外活動及服務 Extra-curricular activities and services 20% 

d. 入學面試 Admission interview 20% 

 

按教育局規定，獲錄取的學生如接受學位，其家長/監護人須簽署一份承諾書，表示同意接受學位，並願意放

棄其他資助中一學位。家長/監護人亦須將申請人的「小六學生資料表」呈交本校。 

In compliance with EDB’s policy, the parent/guardian of a successful applicant who chooses to accept the School’s 

offer must submit a signed undertaking to confirm their relinquishment of any other subsidized Secondary 1 places. 

The parent/guardian will also be required to submit the student’s Primary 6 Student Record Form to the School. 

 

 

學費 School Fees 
本校 2024/25 年度全年學費如下： 

In the academic year 2024/25, our annual school fees are as follows: 

 

 中一至中三 S.1 to S.3 中四至中六 S.4 to S.6 

本地學生 Local students 港幣 HKD 19,820 港幣 HKD 26,400 

非本地學生 Non-local students 港幣 HKD 95,492 港幣 HKD 115,288 

 

 

學費減免及獎學金 Fee Remission & Scholarship 
有需要的學生(包括來自綜援家庭的學生及領取學生資助處財政資助的學生)可申請學費減免。學費減免計劃乃

入息審查性質。由 2020/21 年開始，根據不同家庭的財政狀況，新入學同學減免之幅度為 100%或 50%。學費

減免/獎學金計劃的詳細資料可按此瀏覽或於本校校務處索取。如有任何查詢，請與校務處聯絡。 

Needy students (including those from families receiving the CSSA and students receiving financial assistance 

provided by the WFSFAA) may apply for fee remission. The fee remission scheme is a means-tested scheme. To 

accommodate different financial circumstances, two categories of fee remission are available: 100% or 50% for intake 

from 2020/21 onwards. For details of our fee remission/scholarship schemes, click here or visit our School Office. For 

enquiries on these schemes, please contact our School Office. 

 

 

https://www.cfss.edu.hk/tc/content.php?wid=5
https://www.cfss.edu.hk/en/content.php?wid=5

